

# Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

**Tirsdag d. 05. april 2022 kl. 19.30**

**Tilstede:** Peter Wildt Kristensen (formand), Niels Larsen (kasserer), Anders Jensen (fodbold), Minna Søllingvraae Andersen (gymnastik), Martin Nielsen (håndbold), Edith Rasmussen (idræt om dagen), Frede Nedergaard (billard), Cecilie Malmkvist (byfest), Trine Meinild (sekretær)

**Fraværende med afbud:** Annemette Jæger (Fest & Ide)

	Dagsorden	Bemærkninger
1.	Godkendelse af dagsorden	Godkendt
2.	Orientering/konstituering af ny bestyrelse incl FU	<p><u>Orientering:</u> Peter har sendt mail rundt vedr. børneattester til kommunen. Niels har indberettet til kommunen for alle udvalgene.  Peter sender løbende rundt hvis der kommer noget.</p> <p><u>Konstituering af FU:</u> Peter – Formand Martin - Næstformand Niels - Kasserer Trine – Sekretær Minna – Medlem, Gymnastik Anders – Medlem, Fodbold</p>
3.	Økonomi	<p>Niels forklarer forskellen på stævnekonto og holdtilmeldingsgebyr, og lægger op til at de slås sammen til én konto; Hold og stævner</p> <p>Godkendt at de slås sammen til én konto. Ny konto kommer til at hedde: Hold og stævner</p> <p><u>Omkostningsgodtgørelse:</u> Niels gør opmærksom på år 2022.</p> <p><u>Nye trænere</u> Niels skal vide når der kommer nye trænere. Så vi sikrer at der er børneattester på dem. Navn og fuld CPR nr. samt hold, så de bliver tilknyttet korrekt hold.</p> <p>Niels sender bestyrelsesliste ud med udvalg og afdeling. Den skal udfyldes og sendes retur hurtigst muligt. Niels skal indgive den til DGI, så de bliver tilmeldt der. Det giver nogle fordele på udvalgte ting.</p> <p><u>Gymnastikopvisning:</u> Overskud på 6338 lige nu. Der mangler at blive trukket nogle regninger fra. Derefter ser vi ind i et overskud på ca. <u>1759 kr.</u> Niels laver en endelig oversigt og sender rundt når den er klar og alt er betalt.</p>

# Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

	Dagsorden	Bemærkninger
		<p><u>Regnskab d.d.</u> d.d. et underskud på 17.000 kr. Der mangler stadig at blive betalt nogle halregninger. Sydbank konto falder ret kraftigt der.</p> <p>Ca. 325.000 kr. i Sydbank Ca. 748.000 kr. i Andelskassen.</p> <p>Anden udbetaling af lokaletilskud fra kommunen kommer snart på knap 100.000 kr.</p> <p>Det er som forventet efter budgettet.</p>
4.	Nyt fra udvalgene	<p><b>Floorball:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sæsonen er på hæld. Sidste kamp på torsdag.</li></ul> <p><b>Fodbold:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• De er i fuld drift med udendørssæsonen.</li><li>• De samme hold som de plejer, og et fælles hold med Vejrup.</li><li>• Det er en kamp at finde trænere. Nogle unge senior-drenge er trukket ind i det.</li></ul> <p><b>Håndbold:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• U17 drenge er rykket op i 2. division.</li><li>• Samarbejde med Holsted med U13 piger. Samt et samarbejde med U13 drenge med Kongeåen.</li><li>• U6, U7 og U8 har været til afslutningsbal og modtaget medaljer.</li></ul> <p><b>Fest &amp; Idé:</b></p> <p>Ikke fremmødt</p> <p><b>Byfest:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Afholdes d. 8-11 juni 2022.</li><li>• Programmet for dagene blev gennemgået på mødet.</li><li>• Ideer: Lukning af en del af Vestergade imens der er Carboxning, som i år holdes længere ude af Vestergade</li><li>• Der kommer snart hjælperlister ud. Der er oprydning søndag for alle udvalg.</li></ul> <p><b>Idræt om dagen:</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sluttede sæsonen af i går med en lille afslutning hvor der var 35 deltagere.</li><li>• De starter op igen samtidig med gymnastikken</li></ul>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

	Dagsorden	Bemærkninger
		<p><b>Billard:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Sæsonen er færdig. De holdt afslutning med klubmesterskab d. 26. marts.</li> </ul> <p><b>Tennis:</b></p> <p>Ikke fremmødt</p> <p><b>Gymnastik:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Afsluttet 3 hold. Ikke så mange hold i denne sæson</li> <li>De kæmper med at få flere hold og trænere til næste sæson.</li> <li>Yoga starter snart op igen.</li> <li>Der er ønske om børneyoga</li> <li>Evt. et yoga mandehold efter sommerferien</li> </ul>
5.	<b>Sponsor tøj</b>	<p>Anders fremviste prototyper af sponsortøj; Hættetrøje og Polo t-shirt.</p> <p>Der kommer sponsortryk bagpå alt tøjet, så det kan dække omkostningerne og forhåbentlig give lidt overskud til foreningen.</p> <p>Anders har fået en liste fra erhvervsforeningen så de snart kan gå i gang med at snakke med mulige sponsorer.</p>
6.	<b>Gørding.dk</b>	<p>Der blev ikke taget billeder i dag, det udskydes derfor til næste gang.</p> <p>Peter kommer med en opfordring til alle udvalg om at få opdateret <a href="http://gording.dk">gording.dk</a> med nye medlemmer i udvalgene.</p>
7.	<b>Udvalgenes valgperioder</b>	<p>Der er for mange som stopper samtidig i udvalgene. Det er derfor vigtigt at alle udvalg får fordelt så ingen stopper samtidig/ er på valg samtidig.</p>
8.	<b>Rekruttering af frivillige</b>	<p>Fodbold:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>Få samlet nogle og lave et fællesskab ud af det.</li> <li>Få kræset om lederne, så det bliver attraktivt.</li> </ul> <p>Det er generelt set svært at finde frivillige, både til at hjælpe og være ledere/ trænere</p>
9.	<b>Evt.</b>	<p>Frede har snakket med Rene (SFO leder på skolen) om multibanen, om de kunne tænke sig at give noget i leje. Skolen har formentlig et fast beløb de giver ud i leje, så hvis de giver noget til gymnastik, bliver der taget derfra til multibanen. Dette undersøges nærmere.</p> <p>Skolen/SFO bruger ofte springgraven. Den går ofte i stykker, hvilket er en dyr fornøjelse. Kan nettet kommer tættere op ad muren</p>

## Referat af bestyrelsesmøde i G.L.I.F

---

	<b>Dagsorden</b>	<b>Bemærkninger</b>
		med en nøgle, så den kun kan blive brugt af gymnastik? Minna tager fat i hallen.

**Næste møde: onsdag den 04. maj 2022 kl. 19.30 (FU-møde kl. 19.00)**

Referent  
Trine Meinild